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Předmět: 2. kolo jednání odborné komise v rámci výběrového řízení dotačního progra-

mu „fajnOVY prostor“, 1. výzvy 

Datum: 23. 4. 2020 

Čas: 13:00 

Forma: videokonference 

Přítomni: Komise: Mgr. Tereza Aubrechtová, Tomáš Čech, Ing. Zuzana Kotyzová, Ing. Vác-

lav Palička, Mgr. Marek Pokorný, Mgr. Kateřina Šebestová 

Dále: Mgr. Jiří Hudec, Ing. Veronika Laryšová, Ing. Marie Tvrdá  

 

Komise se sešla v počtu 6 členů, komise byla usnášeníschopná.  

 

Komise se shodla na následujícím hodnocení projektových záměrů: 
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Číslo  

projektu 
Název žadatele Název projektu 

Připomínky komise 

z 1. kola 

Odpověď žadatele  

na připomínky 

Hodnocení komise v 2. kole 

01/20 
Vzájemné soužití 

o.p.s. 

Obnova dětského 

koutku Liščináček 

–  přizvat odborníka na úpravu zeleně 

–  komisi je nutno seznámit s aktuálním stavem 

jednání o nabytí pozemku v dané lokalitě a poku-

sit se o jeho zdárné dokončení 

– zvážit formu plotu – plot pevnější nemusí nutně 

být lepší, a přestože bude třeba odolnější, celkový 

dojem z místa nezlepší 

– nabytí pozemku má být vyřešeno 

v  polovině roku 2020 

– byl zaangažován odborník na 

výsadbou zeleně 

– na plot bude použito pevnější 

pletivo+branka, požadavek vzešel 

od komunity 

Komise doporučuje pro postup do 

3. kola. 

02/20 

SH ČMS – Sbor 

dobrovolných 

hasičů Nová Ves 

Rybníky pod 

Bedřiškou – místo 

pro lepší život 

– nastínit celkový koncept rozvoje lokality s oh-

ledem na několik dílčích projektů, které se v lo-

kalitě realizují, pokud je připraven  

– zamyslet se a předložit případnou další vhod-

nou variantu řešení, rozmístění a druhu či typu 

mobiliáře 

– doplnění stávajícího mobiliáře 

především kvůli velké „poptávce“ 

- stále více občanů prostor využívá 

pro volnočasové aktivity 

– prozatím je uvažováno dále pou-

ze o propojení cyklostezky a do-

budoucna spolupracovat 

s projektem Bedřiška 
 

Komise doporučuje pro postup do 

3. kola. 

– mobiliář není příliš kvalitní, ale 

v kontextu místa je možné akcepto-

vat 

04/20 

Pavel Stuchlý a 

Markéta Nováč-

ková 

Altán v centru Staré 

Bělé 

 –  nemá připomínky a doporučuje připravovat 

dokumenty pro podání záměru do 3. kola  

 Komise doporučuje pro postup do 

3. kola. 

–  nemá připomínky 
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05/20 
Lucie  

Grygarčíková 

Zvelebení dětského 

hřiště ul. Stanislav-

ského 

Doporučuje podrobněji zpracovat projekt zejmé-

na ve vztahu:  

– k zapojení komunity, zmapování složení komu-

nity, jaké má komunita zvyklosti, kdo se pohybu-

je v dané lokalitě, jak byla komunita vyrozuměna 

o projektu, jak na něj reagovala  

– komisi je nutno prezentovat zapojení komunity 

do přípravy a realizace projektu  

– uvažovat o vytvoření víceúčelového hřiště – ne 

jen pro maminky s dětmi (vedle už je školka), ale 

také pro dospělé nebo starší občany  

– z rozpočtu není zřejmé, co je zahrnuto do ceny 

mobiliáře – přesně rozpracovat  

– v návaznosti na specifikované herní prvky je 

nutno konkrétně navrhnout jejich rozložení v 

prostoru opět ve vazbě na potřeby a zvyklosti 

komunity  

- bude hřiště zamykáno? v jakém režimu? 

– komunita bude zajišťovat 

pomocné práce při realizaci, 

následnou údržbu hřiště, zakrývání 

pískoviště apod. 

– získali téměř 60 podpisů občanů 

ze širšího okolí 

– herní prvky byly vybrány na 

základě diskuse s komunitou 

– odhadem přes 100 možných 

uživatelů hřiště 

– hřiště mateřské školy není volně 

přístupné pro maminky s dětmi 

atd. 

– byla dodána cenová nabídka od 

firmy Hřiště 8D a vybrány prvky 

– správce hřiště bude z nejbližšího 

domu, provozní doba od 8:00 do 

20:00 - zamykání chtěla komunita 

 

Komise doporučuje pro postup do 

3. kola. 

– je nutné konzultovat umístění 

hracích prvků z hlediska 

dopadových ploch a rozmístění 

dřevin, může se zapojit pracovník 

úřadu 

– doporučeno je i zvážení 

uzamykatelnosti branky - cílem je 

otevřený prostor 

 

07/20 
Ing. Jindřich  

Víšek 

Komunitní kompos-

tér na ul. E. Rošic-

kého ve Svinově 

 – domyslet odpověď na otázky: jaká je kapacita, 

jak bude zabezpečeno, a to i proti zneužití pro 

nevhodný odpad, jak budou mít všichni zajištěn 

přístup  

– zvážit jak lepší umístění, tak řešení bezpro-

středního okolí kompostéru - /tady v koutu, za 

stromy, v křižovatce/, bude vyšlapán trávník  

– nastínit, jak bude řešeno případné znečištění 

okolí 

– zapojení cca 60 lidí 

– kompostér bude na zámky, 3 

rodiny se budou starat o jeho chod 

a údržbu 

– 7 rodin je již domluveno, 

možných je dalších 8 rodin 

– ohledně otázky ke znečištění – 

není tam z čeho udělat nepořádek 

– bylo nastíněno další možné 

umístění 

Komise doporučuje pro postup do 

3. kola. 

– dodat finální umístění 

– ve vztahu k volbě místa by do 

rozpočtu měly být zahrnuty případné 

úpravy okolí 

–umístit informační cedulku nebo 

nalepit přímo na kompostér, 

s popisem procesu kompostování 

a kontaktu na kontaktní osobu, 

kdyby se ke kompostování chtěl 

někdo přidat 
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08/20 
Hornosušská  

poradna, z.s. 

 
 

 

FAJNOVA Bedřiška 

 

 

Statutární město připravuje studii řešení lokality 

osady („Studie revitalizace lokality Bedřiška“, 

zpracovatel: architekti s.r.o.). Studie nebude 

dopracována do úrovně detailu předmětného 

projektu. Vliv studie na předmětný projekt nepo-

chybně bude. V této souvislosti je nutno propojit 

žadatele s řešiteli studie, uvedené zajistí OSR. 

 – projekt je nutné koordinovat s celkovou studií 

připravovanou statutárním městem 

–  provést zamyšlení nad bezpečností při pohybu 

v lokalitě s ohledem na železniční vlečku 

– kde budou zajištěny další finanční prostředky, 

se kterými projekt počítá? 

– arch. Turoň participuje také na 

studii osady/oblasti Bedřiška, 

kterou připravuje město, dojde ke 

koordinaci 

– prostor za komunitním centrem 

má sloužit pro děti, nekoliduje 

s arch. studií města 

– proběhne jednání žadatele 

s majitelem vlečky, majitel nevidí 

problém, zrealizuje se přechod na 

vlastní nebezpečí  

– žadatelé jsou ochotni realizovat 

pouze část projektu  

Komise doporučuje pro postup do 

3. kola. 

– členové komise souhlasí, že jsou 

v oblasti problémové plochy, které 

se eliminují, když se projekt rozdělí 

na dílčí etapy 

– doporučení pro podání projektu do 

3. kola: vypustit propojení s rybníky 

(ponechat jako výhled do budoucna) 

a podat žádost pouze o renovaci 

dětského hřiště. Úpravy zadního 

hřiště podat až v některé z dalších 

výzev.  

 

Členové komise se shodli na termínu 3. kola jednání 28. 5. 2020 ve 13:30 hodin. Žadatelům budou v dostatečném předstihu zaslána doporučení komise 

k dopracování žádosti.  

 

 


